日期：二零零五年二月二十四日(星期四)

Date : 24 February 2005

時間：下午二時三十分
Time : 2:30 p.m.

地點：沙田區議會會議室
Venue : Sha Tin District Council Conference Room

沙田區議會Sha Tin District Council

文化、體育及社區發展委員會Culture, Sports and Community Development Committee

會議通告Notice of Meeting

I. 二零零五/二零零六年度開支科1、6、10及11之下區內團體撥款申請
Funds Application from local organizations under Expenditure Heads 1, 6, 10 and 11 for 2005/2006

II. 二零零五/二零零六年度開支科8建議預算
Proposed Estimates for Expenditure Head 8 for 2005/2006

III. 二零零五/二零零六年度開支科10建議預算
Proposed Estimates for Expenditure Head 10 for 2005/2006

IV. 「2005沙田龍舟競賽」撥款申請
Funds Application for “2005 Sha Tin Dragon Boat Races”

V. 二零零五/零六年度康復服務公眾教育活動的撥款建議
Proposed Funding for the Activities of Public Education on Rehabilitation Services for 2005/2006

VI. 委員會副主席羅光強先生提出要求盡快興建馬鞍山海濱長廊的動議
Motion to be moved by Mr. LAW Kwong-keung, vice-chairman of the Committee for the construction of Ma On Sha Waterfront Promenade as soon as possible

For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance.  Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.
二

